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Aanleiding/ overwegingen
In het kader van het uitrollen van het 5G netwerk doen zich een aantal vragen voor. De fractie van 
D66 wil graag op een aantal punten verheldering van het College

Vragen1

Vraag 1 Heeft de gemeente Renkum een beleid/beleidsplan/beleidsnota voor het plaatsen van zendmasten? 
Zo nee, is de gemeente voornemens een dergelijk plan te ontwikkelen en dit in samenspraak met 
de Raad en inwoners te doen?

Antwoord Ja, ‘Antennebeleid juli 2012’. Daarin zijn met name ruimtelijke criteria opgenomen waar en onder 
welke voorwaarden grote antennemasten gebouwd mogen worden.

Vraag 2 Gemeenten zijn autonoom voor het plaatsen van zenders. Zenders met een hoogte van max. 5 
meter mogen vergunningvrij worden geplaatst. Welke eisen stelt de gemeente Renkum voor 
plaatsen van zendmasten groter dan 5 meter?

Antwoord Het klopt dat antennes tot 5 meter hoogte vergunningvrij te realiseren zijn. Daar kan en mag de 
gemeente dan in principe niets over bepalen. Regels voor zendmasten hoger dan 5 meter zijn 
opgenomen in het ‘Antennebeleid juli 2012’. Hierin zijn algemene gebiedscriteria aangegeven. Ook 
is aangegeven dat ze niet hoger mogen zijn dan 40 meter en dat de gemeente streeft naar het 
zoveel mogelijk clusteren van zendinstallaties op zendmasten.

Vraag 3 De vereniging Monet is bereid en in staat jaarlijks een plaatsingen-plan-kaart aan te leveren aan 
gemeenten. Heeft de gemeente Renkum jaarlijks zo’n kaart opgevraagd?  Zo nee, bent u bereid om 
dat te doen en de kaart met de Raad te delen? Zo ja, is het college bereid deze actuele kaart met de  
Raad te delen?

Antwoord Ieder jaar rond de zomer kan de gemeente van Monet, indien wenselijk, een plaatsingsplan krijgen. 
Dit plan is niet openbaar en mag dus niet gedeeld worden. Op die kaart staan de bestaande locaties 
van zendmasten en mogelijk zoekgebieden voor nieuwe locaties. Op dit moment is er maar 1 
zoekgebied voor een nieuwe zendlocatie in de gemeente en de vorige jaren geen. Dat was ook de 
reden dat we niet jaarlijks een dergelijke kaart opvragen.

1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de 
vragen zijn ingediend bij de griffie.
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De bestaande antenne- / zendlocaties in de gemeente zijn wel openbaar/beschikbaar en te vinden 
via de website https://antenneregister.nl. Daarop staan alle bestaande zendinstallaties 
weergegeven, ook per soort (2G, 3G, 4G en 5G). Hier kunt u de gewenste informatie opzoeken. Zie 
de navolgende afbeelding.
Afbeelding: uitgezoomde afbeelding van https://antenneregister.nl met de antennelocaties

Vraag 4 Op welke wijze gaat de gemeente Renkum de communicatie organiseren voor het invoeren van het 
5G netwerk? Wordt er nagedacht over de  vorming van een interdisciplinair team gezondheid, 
techniek en communicatie?  

Antwoord Nee, dat is niet iets wat bij de gemeente ligt / gemeentelijke taak is. De uitrol van bijvoorbeeld 5G 
gaat buiten (het zicht van) de gemeente om. Gezondheid en communicatie hierover ligt bij de 
rijksoverheid en andere (overheids)instellingen en dergelijke. Inwoners kunnen hiervoor terecht bij 
het Antennebureau. Hierin heeft ook het eerder genoemde antenneregister een plek maar er is ook 
info over onder meer gezondheid en 5G te vinden.        
Daarnaast heeft de gemeente, zoals bekend, geen geld en geen capaciteit om dergelijke nieuwe 
werkzaamheden op te pakken. 

Vraag 5 Bij de uitrol van het 5G netwerk is de komende jaren een groei voorzien van 10% van het aantal 
antennes. Op welke wijze ziet het College deze groei in de gemeente verder vorm te geven, in die 
zin waar komen deze zendmasten? Zijn de nieuw te installeren lantaarnpalen hier geschikt voor?

Antwoord Zoals aangegeven zijn zendmasten tot 5 meter hoogte vergunningvrij te realiseren. De regie en 
sturing daarop door de gemeente is er in principe niet.  Zendinstallaties kunnen in principe overal op 
en aan geplaatst worden. De nieuwe lichtmasten zijn uitermate geschikt om 5G voorzieningen in te 
plaatsen. Wanneer we dit fijnmazige netwerk (tegen een vergoeding) beschikbaar stellen, kunnen 
we een beperkte mate van regie voeren. 

Vraag 6 Is het college voornemens in de Omgevingsvisie of Omgevingsplan concreet uitwerking te geven 
aan digitale Connectiviteit?

Antwoord Nee, in principe niet. Dit omdat de gemeentelijk sturing daarin minimaal is (veel is vergunningvrij te 
realiseren). Beleid maken op iets waar je weinig tot geen sturing op hebt lijkt niet heel zinvol. Echter 
mocht dit een onderwerp wat vanuit bijvoorbeeld de inwoners naar voren komt in het proces van de 
Omgevingsvisie dan moet gekeken worden of en hoe dat daarin wordt meegenomen.
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